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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie Mens & Maatschappij 

 

Op:  7 oktober 2013 

Aanvang:  19:30 uur 

Locatie:  de raadszaal van het gemeentehuis 

 

Aanwezig: C.F. Zijlmans     voorzitter 

        

  J.W. Boluijt     lid 

  J.W. Huijbregts     lid 

  M.J.E. van der Blom    lid 

  N.C.J. Broos     lid 

  P..W.A. Lepolder    lid 

  C. Aarts     lid 

  J.J. Ooms     lid 

  M.J.M. van Zundert    lid 

  D. Abresch     lid 

  G.G. de Neve     lid 

  W.J. van den Berge    lid 

 L.C.M. Baselier     lid 

 J.L. van Eijk     lid 

 

C.J.M. Van Geel    wethouder 

A.M.C. Van Kesteren    wethouder 

 M. Termeer     wethouder 

L.C.M. Heijmans     wethouder 

 

E.P.M. van der Meer    griffier 

 

Afwezig: S.C.C.M. Bolten    burgemeester    

 

Pers: 3 

Omroep: n.v.t. 

Publieke tribune:  20 

 

 

1. Opening.  

De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom. De burgemeester is 

verhinderd.  
 

2. Vaststelling agenda. 

Eerst de presentatie van agendapunt 6, daarna het spreekrecht (punt 3) met daaraan 

gekoppeld het kunstgras.  

 

6.  Presentatie betreffende de WVS-groep de bezuiningsopgave en de toekomst van het SW-bedrijf.  
De heer Obbink geeft een presentatie (deze is gepubliceerd op het RIS). De heer Ooms vraagt 

of er meerdere contacten zijn met instanties. De heer Obbink geeft aan dat er veel varianten 

zijn. Dus dat het logisch is dat meerdere gemeenten met hetzelfde bezig zijn. Hij geeft hier 
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voorbeelden van. De heer Aarts vraagt of de ISD er ook open instaat of dat het een 

vechtscenario is.  Wethouder Van Geel geeft aan dat de ISD zoveel mogelijk hetzelfde 

standpunt inneemt. De ISD werkt efficiënt en goed. De heer Obbink geeft aan dat het geen 

vechtscenario is. De heer Boluijt vraagt naar de indicatie of die over gedaan wordt. Welke 

mensen van de werkgeversorganisatie zitten aan tafel. De heer Obbink geeft aan niet te 

herindiceren. Er wordt o.a. met het MKB en de ZLTO gesproken. De heer Boluijt vraagt of men 

terughoudend is. De heer Obbink geeft aan dat het Rijk en de VNG nog geen duidelijke kaders 

heeft gesteld. Hier wordt op gewacht. De heer Boluijt. De heer Ooms vraagt naar 12 november 

en vraagt of er een doorkijkje naar Nederland gegeven kan worden. De heer Obbink. 

 

3. Spreekrecht burgers. 
De heer Freekenhorst van VV Steenbergen geeft een terugblik op het proces. Hij geeft aan dat 

met behulp van veel vrijwilligers resultaten zijn behaald. Hij noemt de kunstgrasvelden een 

noodzakelijk kwaad. De heer Bosters van N.V.S. geeft aan dat het hem teleurstellend lijkt dat 

er nu dit voorstel ligt. Hij geeft aan dat er een ander voorstel zou moeten komen. Hij pleit ook 

voor een spoedig vervolg op de privatiseringsgesprekken en zelfwerkzaamheid.  

 

7.  Kunstgrasvelden.  

 De heer Boluijt geeft aan op de publieke tribune plaats te nemen. De heer Aarts geeft aan dat 

tijdens het proces van privatisering de dialoog resulteerde in een startbijeenkomst. Hij is van 

mening dat gedurende dit proces geen lastenverzwaring plaats mag vinden. Het huidige 

voorstel is niet gecommuniceerd met de verenigingen en acht dit voorstel eenzijdig. Bepaalde 

zaken horen thuis bij de clubs en niet bij de gemeente. Hij vraagt naar de norm van 75%. Hij 

reageert op de overige punten. Mevrouw Lepolder geeft aan dat wanneer voetbal volkssport 

nr. 1 is het volk hier ook voor dient te betalen. Zij geeft aan dat de contributie door de 

gebruiker opgebracht moet worden en dat het in vergelijking met andere verenigingen ongelijk 

is. Zij gaat ervan uit dat de verenigingen zelf moeten betalen en voor totale doorbelasting van 

de kosten ook aan verenigingen die al kunstgras hebben. Mevrouw Van Eijk geeft aan dat zij 

sport van groot maatschappelijk belang acht. Maar zij acht het niet de bedoeling dat er ook 

andere maatschappelijke keuzes zijn. Zij kiest voor de optie waarbij de kosten voor de 

gemeente gelijk blijven. Zij stelt een vraag over het vervangen van de toplaag.  Punt 1.3 is de 

beste oplossing voor D66. De heer De Neve geeft aan dat hij voor het gelijkheidsbeginsel is. 

Hij zou het een goede zaak vinden wanneer iedereen een gelijke behandeling krijgt. Hij stelt 

een vraag over de jaarlasten en de berekeningen. Hij acht dit voorstel niet goed. De heer Van 

den Berge geeft aan dat er geen goede basis is voor het besluit. Er is geen duidelijkheid en 

hier wordt al ruim een jaar op gehamerd. De discussie is verengd tot wel of niet. Een 

centenkwestie. We hebben beleid maar we houden ons er niet aan. De PvdA is voor de 

investering maar er dient samengewerkt te worden. Hij geeft een aantal voorbeelden van 

samenwerking. De maatschappelijke kosten en baten dienen in verhouding te zijn. Hij is van 

mening dat dit binnen een coalitieakkoord aan de orde zou kunnen komen. Mevrouw Abresch 

dankt het college voor het voorstel, maar het is niet wat verwacht was. Zij pleit voor de kaders. 

En acht het logisch dat alle verenigingen een kunstgrasveld krijgen om op gelijke basis de 

privatiseringsoperatie in te gaan. Zij is ervan overtuigd dat leden meer bij zouden kunnen 

dragen. Zij heeft vragen over de bestaande kunstgrasvelden. Met betrekking tot de kosten 

heeft het college zelf wel lang gedaan over het formuleren van een voorstel. Zij stelt voor een 

bureau in de arm te nemen. De heer Van Zundert geeft aan dat het sneller had kunnen gaan 

met de privatisering. Hij vraagt naar de stand van zaken m.b.t. privatisering. Gelijkheid van 

verenigingen acht hij belangrijk. Hij wil apart praten over de kosten voor advisering. Van de 

bedragen die gebruikt zijn bij de verschillende velden denkt hij dat  de kosten aan de 

bovenkant zitten. Hij vraagt ook naar de bezetting van 75%. De heer Huijbregts geeft aan dat 

het beeldvormende deel niet naar tevredenheid is verlopen en niet heeft opgeleverd wat er 

gewenst werd. Hij vraagt waarom het beeldvormende traject niet is afgerond. Hij vraagt naar 

de tijdsplanning.  

 Wethouder Termeer geeft aan dat het beeldvormende deel en de daarop volgende memo van 

de burgemeester aangaf dat de raad in oktober tot besluitvorming over wilde gaan. De raad 
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heeft duidelijk gemaakt dat het sportbeleidsplan niet door de raad als kader gezien wordt. 

Maar er is nog geen nieuw kader. Het overleggen van het kader met de verenigingen kon niet 

vanwege de tijd. Wanneer alle verenigingen kunstgras krijgen en daarna privatiseren kunnen 

de verenigingen dit niet dragen. Er dient transparantie te zijn en de discussie over de 

bezuinigingen moet in de begrotingsraad. Zij geeft aan een keuze gemaakt te hebben om de 

uren te vermelden in het voorstel. Het kan separaat maar er dient een voorstel te komen. 

Bestedingsuren controleren dient gecontroleerd te worden. De implementatie kan gefaseerd. 

De vereniging bepaalt dit. Onderhoud en werkzaamheden kan niet tijdens het seizoen. VV 

Steenbergen heeft verzocht renovaties uit te stellen in het kader van de pr ivatisering. De 

wethouder acht dit echt onvoorzien. Korting verkrijgen door meerdere velden tegelijk aan te 

besteden zou kunnen, maar dit is afhankelijk van de verenigingen. Gronden die afgestoten 

worden zal geen financiële dekking opleveren. De vraag over de jaarlasten van Welberg wordt 

schriftelijk beantwoord. Wethouder Van Geel geeft aan dat dezelfde ambtenaar 

peuterspeelzaal evaluatie voorbereid als de kunstgrasvelden. Wethouder Termeer gaat in op 

de privatisering en geeft aan in januari met een stuk over de voor en nadelen te komen. Een 

percentagevoorstel leek reëler dan een concreet bedrag.  

  

 De heer Freekenhorst geeft aan dat maatschappelijke betrokkenheid uit het hart gegrepen is, 

maar dat het wellicht wat vroeg is om hier concreet op in te gaan. Hij geeft aan dat hij niet de 

mening van de wethouder deelt. De heer Bosters geeft aan dat de discussie steeds verder bij 

de verenigingen vandaan gaat. De verenigingen kunnen niet meer kosten dragen.  

 

 De heer Huijbregts bedankt de wethouder en neemt dit mee terug naar de fractie. De heer 

Ooms mist wat er gaat gebeuren wanneer de gemeente het niet kan betalen. Hij wenst 

voorkeursbehandelingen af te schaffen. Geld van de gemeenschap dient ge ïnvesteerd te 

worden. Mevrouw Abresch geeft aan dat er een nieuw sportbeleidsplan wellicht een besluit 

over de verkiezingen heen tilt maar dat dat niet de voorkeur heeft. De heer Van den Berge 

geeft aan dat collega’s nog op het smalle spoor zitten. Het lijkt erop dat de raad iets wenst wat 

niet kan. Hij roept op voor het bredere spoor. Hij wenst eerst een degelijk plan uit te werken. 

De heer Ooms geeft aan dat als dit plan gevolgd wordt het nog wel enige tijd gaat duren 

voordat er besluitvorming komt. Hij wil graag overgaan tot besluitvorming. De heer Van den 

Berge geeft aan dat de verenigingen aangegeven hebben dat privatisering nu geen optie is.  

 Hij geeft aan dat de verenigingen onder ogen moeten zien dat de ledenaantallen krimpen. De 

heer Ooms geeft aan dat de heer Van den Berge niet goed luistert. De verenigingen moeten 

ook volgens de heer Van den Berge juist aan de slag met andere doelgroepen. De heer Van 

den Berge geeft aan dat de heer Ooms niet goed geluisterd heeft. Hij geeft hier een toelichting 

op. De heer Van den Berge pleit voor een ander beleidskader. De heer De Neve dankt voor de 

beantwoording. Hij vraagt hoe vaak de gemeente VV Steenbergen voor een gesprek heeft 

uitgenodigd. Hij geeft aan dat het lijkt alsof dat niet is gebeurd. Hij meent dat h et helder en 

duidelijker moet. Mevrouw Van Eijk geeft aan dat er een besluit genomen moet worden en dan 

verder gewerkt. Er moet iets gedaan worden. Mevrouw Lepolder geeft aan dat de gehele raad 

verzeilt is geraakt in een warboel van meningen, eisen en feiten. Misschien had er twee jaar 

geleden al gestart moeten worden met een sportbeleidsplan. Gebruik vanuit maatschappelijk 

middenveld is wel een interessante gedachte wellicht kan er dan budgetneutraal gewerkt kan 

worden. Zij neemt dit mee terug naar de fractie. Mevrouw Abresch geeft aan dat dit in een 

privatiseringsopdracht meegenomen zou kunnen worden. Mevrouw Lepolder geeft aan dat dit 

gaat om meerder dragers vanuit het maatschappelijk middenveld. Zij wil goed nadenken over 

de onzekerheden. Mevrouw Abresch vraagt of dit in een sportbeleidsplan moet komen. 

Mevrouw Lepolder geeft aan dat elementen meegenomen kunnen worden in de privatisering. 

De heer Van den Berge vraagt om een pragmatische manier om elkaar te vinden. De heer 

Aarts wil als raad vertrouwen hebben in burgers en verenigingen. Hij wil het vertrouwen bij de 

verenigingen neerleggen.  

 Wethouder Termeer reageert dat er gesproken is met de vereniging en dat er bestuurlijke en 

ambtelijk is gesproken. Ook bijeenkomsten op verzoek van de gemeente. Er is veel tijd en 

energie gestoken in dit dossier. De privatiseringsdiscussie is gericht op nieuwe economische 
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dragers. Het vergt meer, het is niet eenvoudig om andere partijen erbij te betrekken. Het dient 

zorgvuldig te gebeuren.        

 

 Het presidium zal beslissen over de wijze waarop dit in de raad behandeld wordt.                            

 

4. Vaststelling van de besluitenlijsten van 11 september 2013. 

De besluitenlijst wordt zonder wijzigingen goedgekeurd.   

 

5. Ingekomen stukken M&M, mededelingen en toezeggingenlijst. 
Mevrouw Baselier over ingekomen stuk 6: in de brief worden een aantal vragen gesteld. Zij vraagt 

aan het college om de vragen over het armoedebeleid ook beantwoord worden door het college. 

Wethouder Van Geel geeft aan dat het minimabeleid wordt uitgevoerd zoals het door de raad is 

vastgesteld en geeft een toelichting op de beantwoording. Mevrouw Baselier vraagt om een 

schriftelijke toelichting. Punt 4: hoeveel WW’ers zijn vrijgesteld en hebben ontheffing. De heer Van 

Geel geeft aan dat de getallen schriftelijk beantwoord worden. De heer Zijlmans  Wethouder Van 

Geel   

   

Over ingekomen stuk 6:  

 

6. (Behandeld na 2) Presentatie betreffende de WVS-groep de bezuiningsopgave en de toekomst van 

het SW-bedrijf.  
 De heer Gerhard Obbink, projectleider van de gemeente Roosendaal, verzorgt de presentatie.   

   

7. (Behandeld na 3) Kunstgrasvelden. 

 

8. Communicatiebeleidsplan 2013 – 2017. 

De heer Van den Berge geeft aan dat dit een goede basis is. Het is een nogal lang pad. Er 

wordt capaciteit gevraagd. De dekking roept discussie op en het dient wat de PvdA betreft 

binnen de formatie gedaan te worden. De heer Ooms geeft aan dat de portefeuillehouder niet 

aanwezig is. De heer Zijlmans De heer Ooms sluit zich aan bij de heer Van den Berge. Het is 

lastig om iets voor te leggen dat dit tot meer Fte’s leidt. Hij heeft moeite met de hoge kosten. 

De heer Boluijt geeft aan dat het tijdspad erg flexibel is. Hij beraadt z ich in de fractie nog. 

Mevrouw Van der Blom maakt zich zorgen over de capaciteit. Het maken is niet moeilijk maar 

de uitvoering is lastig. Zij vraagt zich af of dit gaat leiden tot het gewenst resultaat. Is de 

uitbreiding met 0,5 Fte ook voldoende? Communicatie dient in de gehele organisatie tussen de 

oren komen. De heer Broos geeft aan dat het een basistaak is en dat extra Fte’s niet nodig 

zijn. Mevrouw Baselier geeft aan dat zij een meer op Steenbergen gericht communicatieplan 

had willen hebben. Zij heeft moeite met de wijze waarop de invulling van de Fte plaatsvindt.  

Mevrouw Abresch geeft aan dat dit een beetje van alles is. Steenbergen mist een goed bezette 

afdeling. Wil je communicatie serieus nemen heb je serieuze mensen nodig en een serieuze 

invulling. Kan de uitbreiding van de bezetting verwezenlijkt worden?    

 

Wethouder Termeer geeft aan dat zij communicatie buitengewoon serieus neemt. Over de 

bezetting geeft zij aan dat bij het afstoten van taken ook formatie vrij komt en dan kan gekeken 

worden of dit binnen de formatie opgelost kan worden. Zij geeft aan dat het een Steenbergs 

stuk is. Het is een abstractie niveau dat de peilers aangeeft en het college werkt het uit.  

 

Mevrouw Van der Blom vraagt naar de termijn. Mevrouw Abresch vraagt of er ruimte is voor 

0,5 Fte. Mevrouw Baselier geeft aan dat het stuk te breed is en niet compact genoeg voor 

Steenbergen. Maar er moet wel iets mee. Je redt het niet met de genoemde bezetting. Zij 

neemt het mee terug naar de fractie.  

 

Wethouder Termeer geeft aan dat de deskundigen van mening zijn dat het moet kunnen met 

deze bezetting. Het tijdspad is bewust want dat is met deze bezetting niet haalbaar. Er wordt 
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onderzocht waar knelpunten liggen en ruimte ontstaat. Het zou zo kunnen zijn dat er 

verschuivingen komen of gekozen wordt voor samenwerking.  

Wethouder Van Geel geeft aan dat de burgemeester een medische ingreep heeft gehad.  

 

Het presidium beslist over de wijze van behandeling in de raad  

 

9. Rondvraag. 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.  

 

10. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:15 uur.  

 

Aldus besloten in de vergadering van de commissie Mens & Maatschappij van 2 december 2013 

 

Aldus besloten in de vergadering van de commissie 

 Griffier  de voorzitter  

 

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer C.F. Zijlmans 

 


